
Vážené kolegyně, vážení kolegové, 
rozhodl jsem se znovu kandidovat do AS MFF, kde bych se v případě svého zvolení rád, stejně jako 
v uplynulém období, věnoval především práci v ekonomické komisi AS. Chtěl bych pokud možno 
přispět k tomu, aby toky peněz na fakultě byly průhledné. V obecnější rovině mě ke kandidatuře vedl 
celkový zájem o dění na fakultě. K tomuto zájmu možná přispělo i to, že ze své pozice tajemníka 
Ústavu částicové a jaderné fyziky se občas střetávám s problémy, které řeší jak zaměstnanci, tak i 
studenti fakulty.  
Předem děkuji všem, kteří se mě rozhodnou v mém úsilí podpořit. 
 


